



## Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: [Jessie@travelgsh.com](mailto:Jessie@travelgsh.com) / [yen@travelgsh.com](mailto:yen@travelgsh.com)

—  —  
**THAILAND**

**FREE & EASY**

—  —  
**ISLAND**

**KRABI**

**BEST COMPLIMENTARY**

**TIGER CAVE TEMPLE  
KRABI TOWN  
MARINE FISH FARM  
DUCK NOODLE**

**FREE HALF DAY CITY TOUR  
ONLY FOR MORNING FLIGHT ARRIVAL**

**Itinerary Subject To Change  
特殊情况下行程会有少许更改**

# 3DAYS 2NIGHT KRABI Free & Easy

## Day 01 SINGAPORE - KRABI

Upon arrival In Krabi International Airport, be greeted and smile by our representative who will bring you to the hotel for check in. The rest of the day will be free for optional tour.

### 第一天：新加坡 - 甲米岛

抵达甲米国际机场，将由我们最亲爱的导游迎接各位回到酒店休息。接下来的时间将自由活动。

## Day 02 KRABI (BREAKFAST)

(Complimentary Half Day Tour)\* itinerary subject to changes\*

After a light breakfast, our tour representative will bring you to visit the Tiger Cave "Wat Thum Sir Temple", Sea Fish Farm followed by Krabi Town for Shopping before proceeding to the Rain House for the Duck Noodle Lunch. After the half day tour, the rest of the day will be free to explore around.

### 第二天：甲米岛 【早餐】

用过早餐后，导游会带领大家出发我们第二天的半日游。首先是参观 Tiger Cave "Wat Thum Sir Temple"，接下来去达到一个位于甲米岛的海上养鱼场，然后去购物。随后便带大家去享用美味可口的鸭面午餐，接下来的时间就让各位自由活动。

## Day 03 KRABI - SINGAPORE (BREAKFAST)

Today is free for own last minute shopping till it is time for us to bring you back to the airport. We hope you enjoy your enjoy your trip with us.

### 第三天：甲米岛 - 新加坡 【早餐】

最后一天，是大家购物的大好时机。过后，司机将载大家乘搭回程飞机。愉快的时光过得特别快是时候回到各位美丽的家园了。



# KRABI



# Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: [Jessie@travelgsh.com](mailto:Jessie@travelgsh.com) / [yen@travelgsh.com](mailto:yen@travelgsh.com)

## 3DAYS 2NIGHT PHUKET Free & Easy

THAILAND

FREE & EASY

ISLAND

PHUKET

BEST COMPLIMENTARY

FREE HALF DAY CITY TOUR  
ONLY FOR MORNING FLIGHT ARRIVAL

Itinerary Subject To Change  
特殊情况下行程会有少许更改

### Day 1: SINGAPORE → PHUKET

Pick up from Phuket International Airport and transfer by shared transfer coach to accommodation in Phuket. Our assistant will give information regarding the tour and any optional extras that are available at your own expense. Balance of the day is at leisure.  
: (Half-Day Tour For Only Morning Arrival)

### 第一天：新加坡 - 普吉岛

抵达甲米国际机场，将由我们最亲爱的导游迎接各位回到酒店休息。接下来的时间将自由活动。（早班飞机将会有赠送半日游）

### Day 2: PHUKET (BREAKFAST)

Free & Leisure or enjoy optional activities at the beach.

### 第二天：普吉岛 【早餐】

自由活动及享用下午茶也或者到海滩上参加一些自费活动。

### Day 3: PHUKET → SINGAPORE (BREAKFAST)

As per your flight schedule, transfer from accommodation in Phuket to Phuket International Airport by shared transfer coach for your flight back to Singapore.

### 第三天：普吉岛 - 新加坡 【早餐】

早餐后，司机将载大家乘搭回程飞机。愉快的时光过得特别快是时候回到各位美丽的家园了。

